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Er zijn nu al 3 onderzoeken geweest naar het nut van het PB, totale kosten € 120.000,00 (vanaf 
2018). In onze opinie is er al te veel geld uitgegeven aan deze organisatie die eigenlijk niets toevoegt 
en alleen in stand moet worden gehouden. Het advies van Bureau Berenschot is in onze ogen een 
juiste conclusie.  Deze discussie is al gevoerd dus blijven wij het vervolgproces heel kritisch volgen.  
 
Een provinciaal datacenter past bij de verschuiving van verantwoordelijkheden van het Rijk naar de 
provincie. Het CBS kan nu op alle niveaus (rijk, provincie en gemeenten) samenwerken op het gebied 
van datavraagstukken, dit is een efficiënte manier om met overheidsmiddelen om te gaan. Gegevens 
zijn op alle niveaus vergelijkbaar en toe te voegen ook ze zijn gebaseerd op CBS-data waarbij er altijd 
dezelfde definities aan ten grondslag liggen. 

Reg.nr. 20020080 

1. Waarom gaat de Provincie Zeeland geen samenwerkingsovereenkomst aan 
met CBS voor de oprichting van een Provinciaal Data Center? Zie voorbeeld 
Provincie Limburg.  

Het CBS richt zelf geen regionale data centra,  vestigt hier geen 
filiaal of wordt hier werkgever. De vorming van een regionaal data 
center moet dan ook uit de regio zelf komen. Het CBS dient echter 
een structurele rol te hebben vanwege de belangrijke (micro-) data 
waarover zij beschikt (en waar ook voor betaald moet worden). 
Afhankelijk van keuzes die gemaakt worden kan het CBS een rol 
hebben als een structurele opdrachtnemer (zie het Limburgse 
model) of als deelnemer in de alliantie (zie het Friese model).  
 
Daarnaast zijn ook andere landelijke data- en informatie- 
leveranciers mogelijk zoals SCP of UWV. Het CBS is vanuit de 
wettelijke taak bezig met het bevorderen van het openbaar delen 
van methoden en data. Het CBS kan het proces van 
standaardisatie en harmonisatie van data bevorderen zodat data 
gedeeld kunnen worden.  

2. Kunt u motiveren waarom na verschillende onderzoeken (Berenschot) toch het 
PB in stand moet worden gehouden.? 

Het conform het advies van Berenschot genomen Statenbesluit van 
1 februari 2019 hield geen beëindiging van de in, maar de aanzet 
naar een verkenning door KWINK|PROOF deze onder te brengen 
bij een samen met het CBS en lokale partners op te zetten 
provinciaal datacenter (optie 2 uit het rapport Berenschot).  
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3. Is dit enkel vanwege de frictiekosten? Nee, dit is omdat een regionaal Planbureau anders dan 
bijvoorbeeld het CBS, SCP of PBL geworteld is in de provincie zelf 
en rekening houdt met de lokale/regionale verschillen, die door de 
genoemde landelijke bureaus minder vanzelfsprekend worden 
meegenomen.  

4. In Limburg en Friesland zijn deze datacenters succesvol, waarom hun 
voorbeeld niet volgen? 

Het nog op te richten Zeeuws Datacenter is (ook) gebaseerd op 
voorbeelden uit het land. De door KWINK|PROOF voorgestelde 
Zeeuwse data alliantie komt dicht in de buurt van het  Friese model: 
DataFryslan. Hierbij is het enkele jaren geleden gestarte Fries 
Sociaal Planbureau een van de oprichters. Provinciale data centra 
kennen dan ook een eigen regionale inkleuring. De betrokkenheid 
van het CBS kan daarin verschillen. Deze is in Limburg groot en in 
Friesland minder prominent. 
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